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Virgil Popescu (M. Economiei): Dorim o prezenta cât mai activa a companiilor

românesti pe piata regionala

România are un capital autohton care s-a ridicat în ultimii ani si care  concureaza de la egal la egal cu

capitalul strain, a declarat, luni,  ministrul Economiei, Virgil Popescu, la a patra editie a Forumului 

Capitalului Românesc, el afirmând ca doreste o prezenta cât mai activa a  companiilor românesti pe piata

regionala. 

"Pentru noi, stiti, de ce sa nu spunem, prin noi însine este o deviza de  care suntem mândri. Suntem mândri ca

avem capital autohton care s-a  ridicat în ultimii ani si care concureaza de la egal la egal cu  capitalul strain. Da,

vrem conditii egale si asiguram conditii egale  pentru capitalul strain si capitalul românesc si dorim o prezenta cât 

mai activa a companiilor românesti pe piata regionala pentru ca  internationalizarea afacerilor si prezenta

companiilor românesti  sporeste, de ce sa nu spunem, si prestigiul României", a spus Virgil  Popescu.

El a subliniat importanta stabilitatii si a predictibilitatii pentru  mediul de afaceri si a precizat ca nu vor mai exista

situatii  asemanatoare cu cea de la finalul anului trecut când a fost emisa  Ordonanta 114.

"Va asiguram ca aveti în guvernul nostru un sprijin pentru dezvoltare.  Stabilitatea si predictibilitatea mediului de

afaceri este din punctul  nostru de vedere cel mai important lucru si va asiguram ca de asa ceva  ne vom tine. Nu

veti mai auzi pe perioada guvernarii noastre de  Ordonanta 114 data în 29 decembrie cu aplicabilitate de la 1

ianuarie.  Ne vom tine de acest lucru. Vom corecta toate erorile care au fost  create în sistem, toate perturbatiile le

vom înlatura si oricând veti  avea nevoie usa Ministerului Economiei, Energiei si Mediului de Afaceri  va va fi

deschisa", a mai declarat Virgil Popescu.

page 1 / 1


